
Woordje	van	de	voorzitter	op	de	Algemene	Vergadering	van	18/06/21	

Beste	vrienden,	

Welkom	op	deze	algemene	vergadering.	Het	doet	plezier	om	jullie	allemaal	nog	
eens	terug	te	zien.	Voor	het	tweede	seizoen	op	rij	moesten	we	de	gevolgen	
dragen	van	de	nog	steeds	heersende	corona	crisis.	Vooraleer	ik	verder	ga	zou	ik	
eerst	graag	een	‘minuut	stilte’	willen	vragen	voor	al	de	naasten	en	familieleden	
die	ons	afgelopen	seizoen	zijn	ontvallen.		

Op	sportief	vlak	was	het	afgelopen	seizoen	er	één	in	mineur.	We	konden	onze	
sport	slechts	zeer	beperkt	beoefenen	en	dan	nog	onder	strenge	en	steeds	
veranderende	voorwaarden.	De	moreel	van	de	mensen	werd	danig	op	de	proef	
gesteld.	Ook	al	zijn	er	relatief	weinig	tafeltennisactiviteiten	geweest,	toch	was	
het	voor	clubverantwoordelijken	een	zwaar	seizoen.	Steeds	tot	het	uiterst	gaan	
om	toch	nog	iets	proberen	te	realiseren,	continu	aanpassingen	doorvoeren	aan	
de	laatste	nieuwe	richtlijnen.	De	dag	nadien	weer	iets	anders.		Tegelijk	toch	
rekening	houden	met	de	verzuchtingen	van	alle	leden	waaronder	de	
risicoprofielen	en	belangen	toch	wel	zeer	uiteenlopend	waren.	Het	was	geen	
seizoen	waarbij	je	soms	al	eens	op	automatische	piloot	kon	rijden.		

De	vooruitzichten	zijn	evenwel	hoopgevend.	De	besmettingscijfers	zijn	al	
enkele	weken	in	dalende	lijn	en	de	verwachting	is	dat	door	de	stijgende	
vaccinatiegraad	we	toch	het	ergste	achter	de	rug	hebben.	Onze	voornaamste	
uitdaging	zal	er	wellicht	nog	in	bestaan	om	het	vertrouwen	voor	onze	sport	
terug	te	winnen.	De	coronacrisis	heeft	er	voor	gezorgd	dat	mensen	hun	vrije	
tijd	anders	zijn	gaan	invullen	dan	met	tafeltennis.	Als	sport	zullen	wij	onszelf	
opnieuw	moeten	bewijzen.	Vanuit	het	PC	hebben	wij		daarom	toch	wel	enkele	
financiële	tegemoetkomingen	gedaan	om	de	barrière	om	te	ping-pongen	,	of	
terug	opnieuw	te	pingpongen,	zo	laag	mogelijk	te	leggen	(	tegemoetkoming	in		
lidgeld,	inschrijving	ploegen,	boetes	bij	forfaits,…).		

Tot	slot	rest	er	mij	alleen	nog	u	allen	te	bedanken	voor	uw	inzet	en	
engagement	om	in	onze	provincie	tafeltennis	mogelijk	te	maken,	ook	in	deze	
moeilijke	tijden.	Mijn	dank	eveneens	aan	alle	pc-leden	individueel	voor	het	
geleverd	werk.	

Danny	Decupere	


